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Syver Espeseth äpnet motet og onsket godt nytt är. 

lnnkalling og saksliste =godkjent 

«Rädet» var fulltallige uten vararepresentanter. 

Kommunedirektoren matte ogsà opp. 

Hun onsketgodt nyttär og informerte kortom 2025. 

Hvaliggerti/grunnfor2025? 

Dette er basert pä politiske vedtak fra i fjor. 

Samlet har kommunen tatt ned kostnadene av driften med ca 60-70 mill. kroner. 

Rammene er veldig stramme. Ikke rom for noe annet enn l nninger i enkelte deler avorg. 

Jobber kontinuerlig med endringer av driften. Prioriteringer fra dag til dag. 

To store oppgaver: 

* Drifte balanse erdetvikt igste til ledergruppa. 

«orden i eget hus». Vi mà s r g e  for at lovog forskriftskrav overholdes. Forbedring pâ 

dokumentasjon. Sorge for historikk. Vurdere dugnadsarbeidet. 

Holde budsjettrammen i ä r -  betalertiIbake ca 11 mill av underskuddet. 

Ârsresultatetfor 2024 er klart i februar. 

Etter 2025 - har vi sannsynligvis fortsatt 20 m i l l a  «hente». 

Vi er ikke igjennom dette for 2027. 

Viktig à si a t v i  har ikke sluttet ä v e r e  kommune. Vi hartjenester hver dag. 

Det skai skje mye i 2025 - stedsutvikling, kommuneplanens arealdel, vedtak rundt flom 

sikring av Nesbyen. 

Viktig at «Rädet» engasjerer seg. 

Skal vaere to m t e r  denne vären + spr reunderske lse .  

Syver: Hvor er man i forhold til flomsikring_- moteplasser, turstier, broer? 

Kommunedirekt@r: Planprogram fra i h s t  l iggerti l grunn. Ikke lagt til noe nytt. Revisjon av 

strategidokumenterfor kommunen starter nà. M t e p u n k t e r  i mars ogi mai. Info vil bli gitt. 

NVE har startet med reguleringsplan 1 = flomvollen. 

Reguleringsplan 2: 

Det ble diskusjon om en reguleringsplan til. 

NVE mente ikke flom-sikring av Rukkedola og Steinmogutu skulle g j r e s .  Nä sier NVE at 

Rukked la  mä flomsikres. 



Det betyr at reguleringsplan 2 blir startet opp i mars. 

NVE @nsker à sikre steinmogutu. Forsker  à fà dette som en reguleringsplan. Beregning av 

Rukked¢1a er ikke klar enda. Mulig klar i juni. Spesielt utfordrende er Hajembrua. 

Reguleringsplan for statens vegvesen startet opp nä i februar. 

Enig med Statsforvalter om at det ikke var ndvend ig  à s k e  skjnnsmidler.  Har igjen 20 mill. 

Har vi behovfor mere skjnnsmidler kan det sakes om i etterkant. 

Vi har midler igjen til alle planlagte prosjekter. 

NVE betaler forÂI  30 mill. 

NVE betalerfor Nes 300-400 mill. Deter  ulik type aktivitet i ÂI og pä Nes. 

Mona: Hva med rassikring utenfor Nesbyen sentrum. Eks. Nordhagen feitet. NVE sierras kan 

komme när som heist. Gjelder ogsä v/Henrud. 

Kommunedirekt¢r: NVE har oppdatert f lom- og raskart. Det ligger mid Iert i l  rassikring. 

Forst rassikring ved Henrud. 

Kommunen har store planprosesser som pävirker innbyggerne väre. Det kommer f.eks. 

broer, när vi kommer sä langt. Viktig at «Rädet» er t i l  stede när m t e n e  skjer. 

Kommunedirektor s r g e r f o r  at «Rädet» fär informasjon om m t e r .  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Sak: 1/25 Hva er status i vär kommune när det gjelder Helsedirektoratets prosjekt: 

Bo trygthjemme. 

Margit Tvedt fra Hjemmetjenesten orienterer om dette. 

Notat: 

Harjobbet litt stykkevis og delt med prosjektet. Margit har ikke ansvarfor boligpolitikken. 

Starter ansvaret over d rs tokken  - inne hos folk. Hovedomrädet er ä gi trygghett i l  brukeren 

og pä r rende .  

Prosjekt med midIer fra helsedirektoratet pägär- forebyggende hjemmebes@k v/Petter 

Solstad. 

Beske r  innbyggere mellom 75 og 80 är. S p r  om bl.a. helse, rus, trening og s v n .  

2/3 har svart positivt pä ä ta imot han. 



Hva rorer seg mellom 75-80 är? - mange friske folk. Fär fortsette prosjektet ' är til og vil 

bes@ke de over 80 är. 

Fors@ker ä fä med folk pà «sterk ogst@dig» pà sorenskrivergärden. Bare à melde seg pä. Det 

er for alle. Friskliv er for de som er litt friskere. 8 uker med fysio. Vil sake midler for à utvide 

Frisklivfor a fa med fiere personer. Deter  i idrettshallen. Oda (kommunens fysioterapeut) 

som ertrener. 

Syver: Má man ha legeattestfor ä fá v e r e  med? 

Margit T.: Ikke nä lenger. Man mätte ha «gr@nn resept» tidligere. 

Margit H.: det er ogsä sterk og st@dig pä Nesbyen gym pà tirsdager. Timeplan ligger pä nett. 

Hjelpemidler: Margit T. harmed seg ergoterapeuter og hjelpemiddeltekniker pa dette. 

Velferdsteknologi: Ansvar foroppgaver der man ma ha helsepersonell i andre enden. Eks. 

Alarmer pâ medisin-roboter. Disse settes ut etter n y e  vurdering. Koster à bruke teknologi 

ogsa, sa der de allikevel er til stede i hjemmet er ikke dette aktuelt. De eldre fikser dette helt 

fint. Tar de ikke medisin til g i t t t id,  gär det alarm til telefon til hjemmesykepleien. 

Det blir en del alarmer. De ringer opp igjen eller drar ut pà oppdrag. Etterlevelse pà 97%. 

3% har hatt problemer av div. slag. 

25 är med dralarmsensor. Fär alarm när noen gär ut avd@ra. Bade i hjemmetjenesten, 

psykisk helse og Halandvegen. Syver: Hvordan ivaretas personvernet? 

Margit T.: Den enkelte mà samtykke. Evt. verge eller naermeste pär@rende. Hadde tilsyn fra 

Statsforvalter rett for jul .  De stod til topp karakter. 

Häper Hal l ingdlen vil skrive litt positivt om det. 

Har samarbeid med resten avdalen pä dette. 

Lokaliseringsteknologi - klokke pà armen som viser hvor de er. Kan tegne et omrade pà 

kartet om hvor de kan fà gä. Fär alarm om de gär utenfor dette omrädet. G j r  at noen kan 

bo lengre hjemme og v e r e  trygge. 

Hans: Vi harà  gj@re med ei aldersgruppe som ikke er vant t i l  teknologi. Eks. trygghetsalarm. 

Margit T.: kjent problem. Analog trygghetsalarm hadde en rekkevidde pa ca 150 meter f ra  

huset. De digitale trygghetsalarmene virker over alt, men har brukerutfordringer. Mange er 

redd for ä trykke pà alarmknappen. Alarmen gär forst t i l  alarmmottaket pá Hamary - siles 

ut fr den sendes videre til kommunen. 

Stortingsmeldingen - koordinering avtjenester. 

Skai jobbe sammen med fastlege, fysio, ergo og mange fiere. Tverrfaglig samarbeid. 



Demenskoordinator drar ut for a kartlegging om det er behovfor a vurdere diagnose. 

Kreftsykepleier- Linda Sunne 

Brannkoordinator- Margit T. (interkommunalt samarbeid). Mäl: Hindre d@dsbrann. 

Kartlegge alle pasienter som har vedtak pa tjenester. Eldre, flyktninger osv. Kjell Arne 

Liahagen holderforedrag og veileder der de ter  behov. 

Statte til pärorende: G j r  en bra innsats men de trenger flere avlastningsplasser pä Elverhy.  

Eldre n s k e r  og mà bo lenger hjemme. Pär@rende trenger avlastning. Noen fär 

omsorgsstnad, men det u t g j r  ikke mye. Dyrere ä ha folk hjemme enn pä institusjon, men 

noen n s k e r  kun à bo hjemme. Kan ikke tvinge noen ä flytte. 

Det skal skrives egen avtale om at belastningen ikke b l i r for  stor for  de pä r rende .  Pär rende 

er en viktig brikke. Lovverket sier at vi skal st@tte pä r rende .  Kommunen har et samarbeid 

med Hallinghelse, men na er Nesbyen i ferd med a avslutte dette samarbeidet. 

Deter  veldig spennende arbeidsplass i hjemmesykepleien. God trivsel. Deter  mange s k e r e  

til ledige stillinger. 

l perioder er det krevende ä dekke hyttenesninger sitt behov. De har ogsä de har krav pà 

hjelp. 

Matombringing er sprengt. Mà ordne mat selv om de ikke trenger det p.g.a. underernaering. 

Syver: därlig vurdering i forhold til det «Rädet» jobberfor. Det betyr ogsà mye for fo lk  à se 

andre - ä fä bes@k när de fär mat. 

Hjemmehjelp: 1,5 time pr t redje uke. 

F r f i k k  de 2 timer annenhver uke. 

Mange skaffer seg robotstovsugere. Sjekket med helsedirektoratet. De sier det er ok, men 

mä fä hjelp til tomming av st@vsugeren. 

Vi má videref@re og st@tte videre tiltak. Fä folk med pä de tilbudene som finnes. Gà turer 

sammen. Det blir t f f e r e  tider, sà ta vare pä hverandre. 

Margit T.: Viktig at dere s p r  og ikke antar. 

Sak: 2/25 Sentrumsnere boliger 

Endre Anton Storhaug orienterer om igangvaerende og planlagte 

boligprosjekter. 

Vi utfordrer pà universell utforming. 



Notat: 

s t e n f o r :  tenkte ä bygge om gamlebyggettil leiligheter. 

Tegnet inn et lite selvbetjent sportell fo r t i l  eks. syklister. Tegnet inn tre bygg, med fem og 

sju etasjer. To etasjer under bakkeplan. 

Det kommer annonse med foresprsel  om hva folk @nsker ä ha i leilighetene. 

Syver: viktig med universell utforming. At man kan bo der om man blir gamme! og trenger 

hjelpemidler. 

Endre: Sà pà et prosjekt, sammen med teknisk, om demente som bodde for seg selv. Tenkte 

à bygge den forste etasjen som kan knyttes mot Elverhy og eks ha en sykepleiertil stede. 

Mona: Alt pà ei flate og heis. Spors pà kostnader. 

Endre: Detvi l  ikke bli billige boliger da tomta har kosta mye. Deter  kravom heis over t re  

etasjer. Heisene vil vaere tilpassetfor rullestolbruk. Det blir leiligheter pà ett plan. 

Per Arne: n s k e r  hotell med mulighetfor restaurant, m@terom til ä r s m t e r  osv. 

Endre: Detvar opprinnelig tegnet inn hotel! med 140 rom og stier utenfor. 

Nä er de t tenk t to t .  37 leil. - 13 etg. i2 byggog 11 etg. i1 . 

Syver: Bra det ble bygd en del. Noe br alltid vaere tilgjengelig. Leiligheter stär usolgt blant 

annet pa grunn av att det ikke e r ta t t  nok hensyn til universell utforming. 

Endre: Tl lemovegen ertegnet om, slik at noen leiligheter er pà ei flate. Dnsker à invitere 

folk som er interessert, til ä si noe om hva de çnsker. 

Syver: Kanskje kunne vi samarbeide om a arrangere eldredager hvorf iere utbyggere kunne 

delta à informere om sine tilbud og lsningert i lpasset eldre. 

Endre: Nesbyen br ha ca. 25 boligertilgjengelig til enhvert id for à fä stedsutvikling. 

Hans: Viktig med det sosiale. Vil f lytte til bygda etter hvert, for à vaere sosial. Viktig à treffes. 

Ikke bare bo sentralt, men ha mteplasser  i tillegg. Eks fellesrom i leilighetsbygg. 

Syver: fremdriftsplaner? 

Endre: häper à komme i gang rett over päske med dette prosjektet. Har liste over noen 

interesserte som de vil kontakte. Blir bygget naermest elverhy som fär fellesrom for eldre. 

Alt er godkjent i kommunen. Soker igangsettingstillatelse pä rivning avgamlebygget snart. 



Fremtidensposttjeneste. Postutvalgets rapport. 

Horingsfrist 17.03.25 

Notat: 

Regjeringen har satt ned ett utvalg for a sjekke ut fremtidens posttjeneste. Hvordan skai 

dette g j r e s  i fremtiden. I dagens digitale samfunn kan ikke postbudordningen fortsette som 

f r .  

l utredingen og innspillene som er sendt ut, foreslas at all post skal lande pá ett hentested. 

Rädetvil ettersin gjennomganganbefale kommunen attdetsendesinn hringssvarsom 

sttterforslagetom drterskelordningslikden utpr@ves i flere kommunerog betyr 

leveringtil hentested ogatdetdistribuerespostmed bud ut i  postkassenetil folken gang 

pr. uke. Herbrdetogsà medflge lokal informasjon fra kommunen. 

Rädetmenerdetersvaertviktigaten slikordningfortsattblirstatsfinansiert. 

Mona: viktig à fà post i postkassa- ogsà kommunal info. Ikke alle er pá Facebook. 

Hans: vi har data, men det er veldig viktig a si at dette ikke er godt nok for eldre folk siden de 

ikke er pà sosiale medier. Denne innstillingen virker som de onsker à avvikle tjenesten for äà 

spare. Dette er vanskelig for mange mennesker. Info fra kommunen b r f o l g e  posten i 

skriftlig form. 

Mona: viktig a ha postkasser i forhold til beredskap om nettet blir borte. 

Anne Lise: Vanskelig à mätte dra et sted for ä hente posten. 

Hans: Utviklingen er at det bl i r f lere eldre og mange bor i utkantene. Drterskelt i lbudet mà 

vbere et minimum 

Syver: Viktig for folk i distriktene og i beredskapshensyn. Kommunen ma jobbe intenstfor a 

fä til den l sn ingen  som er pr@veprosjekt og s k e  den statsfinansiert. 

Hans: Skrivfra kommunen mà komme pà papir til folk - lett forstäelig. Gruppa som blir mest 

utsatt er eldre og funksjonshemmede. 

Syver: Blir dette vedtatt- sparker det bena under prosjektet «bo trygt hjemme». 

Sak:3/25 


